
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 77
Aktstykke om tilslutning til at der overføres penge til dataforbedringsprojekter i
forbindelse med udarbejdelse af nye ejendomsvurderinger.
Af skatteministeren (Karsten Lauritzen)

§ 9 Spørgsmål 6
Ministeren nævnte under samrådet den 14. april 2016, at hvis man skulle æn-
dre ejendomsbeskatningen til et avancebeskatningssystem, så ville denne
skulle være høj såfremt man skulle sikre samme provenu. Kan ministeren løf-
te sløret for hvad avancebeskatningsprocenten i så fald skulle være?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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